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Prečo ste si 
vybrali 
učiteľské 
povolanie? 
N i k d y s o m 
neuvažovala nad 
iným povolaním. 
M ô j o t e c t i e ž 
v y š t u d o v a l 
Fakultu telesnej 
výchovy a  športu 
(FTVŠ) a keď som 
bola malá, spolu 
so sestrami, nás brával do telocvične. Športovali sme, 
chodili na turistiku, stanovačky, lyžovali, behali... Moje 
detstvo i  študentské časy boli späté s  pohybom, 
prírodou a aj vďaka rodinnej tradícii som sa rozhodla 
pre učiteľstvo a  vyštudovala FTVŠ UK v  Bratislave, 
aprobáciu TV – BIO. Moje dve sestry sú tiež učiteľky, 
i ďalší rodinní príslušníci ☺. 

Prečo sú Vaše predmety dôležité? 
TSV: Akýkoľvek šport, turistika, tanec či iný pohyb, 
telesná aktivita je dôležitou súčasťou života, plní 
nenahraditeľnú úlohu kompenzácie duševnej záťaže, je 
tou najzdravšou formou odreagovania sa, pomáha 
zvládnuť stres a  v  neposlednom rade je možnosťou 
stretnúť priateľov. TSV nám umožňuje vyskúšať rôzne 
aktivity a nájsť to pravé – to čo nám najviac vyhovuje 
v oblasti pohybovej kultúry i smerom do budúcnosti. 

BIO: Biológia nás sprevádza celým životom – sú to 
vedomosti o  našom tele, zdraví, prírode okolo, 
pochopenie vzťahov a procesov v prírode, naše miesto 

Ako trávite voľný čas? 

Moje záľuby súvisia 
s mojím životným 
smerovaním – turistika, 
volejbal, lyžovanie, beh. 
Okrem toho mám rada 
históriu, historické vzťahy 
a súvislosti – to všetko sa 
premieta do súčasnosti 
a do svetového diania. 

Aké knihy máte 
najradšej? 

Vedecko-populárna 
literatúra – t.j. zaujímavým 
spôsobom 
a v súvislostiach 
priblížená história, 
príroda, biológia. 
Prípadne beletria s touto 
tematikou, môže byť 
spojená s detektívnou 
zápletkou. ☺ 

A čo filmy? 

Vo filmoch , tak ako 
v literatúre ,preferujem 
tieto žánre aj vo vizuálnej 
podobe – dokumenty, 
detektívky. 

NA SLOVÍČKO 
Naši učitelia tak, ako ich nepoznáte! Tentokrát s Janou Zrníkovou
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v  biosfére i  možnosti ako ju chrániť,  zachovať 
a  udržateľne fungovať v  súlade so životným 
prostredím. Je to pochopenie a  vzťah k  sebe 
samému, ku všetkému živému i neživému okolo 
nás. 

Prečo je podľa Vás vzdelanie 
dôležité?  
Umožňuje ľuďom realizovať sa, využiť svoj 
potenciál, naplniť svoje predstavy o  živote, práci, 
nájsť svoje miesto v spoločnosti a byť užitočný. 

Čo by ste na vzdelávacom systéme 
zmenili? 
Financie – lepšie financovanie školstva by umožnilo 
zmenu systému, vzdelávanie menšieho počtu 
žiakov v  študijnej skupine, individuálny prístup, 
efektívnejšie formy a  metódy vzdelávania a  tiež 
ohodnotenie práce učiteľov a  pochopenie ich 
úlohy pri formovaní budúcej spoločnosti.  

Aké chyby podľa vás robia študenti?  
Neuvedomujú si, že všetky informácie a vedomosti, 
ktoré sa im učitelia snažia sprostredkovať, im 
umožnia posunúť sa ďalej, získať prehľad, 
n e d o k á žu s i p r e p o j i ť s ú v i s l o s t i m e d z i 
vedomosťami. Nesnažia sa získavať informácie 
samoštúdiom a  z  rôznych zdrojov. Chýba im 
vedomie, že všetko so všetkým súvisí – v prírode, 
histórii, spoločnosti, v živote. Chýbajúce vedomosti 
a nadhľad neumožňujú objektívne posúdiť realitu, 
každodenné problémy a odkomunikovať ich. 

Čo by ste študentom / mladým 
ľuďom poradili? 
Pozitívne myslenie, otvorenú myseľ, chcieť veľa 
vedieť o  všetkom okolo nás, láskavosť a  empatiu 
k  ľuďom, schopnosť počúvať ľudí, ktorí niečo 
prežili, dokázali, vytvorili... A  mať rád svojich 
blízkych, rodinu, ľudí, ktorí nás obklopujú a byť im 
vďační za to, že sú s nami a za to čo nám dávajú – 
a nemyslím tým materiálne veci.

Čo by ste ešte chceli zažiť? 

Rada by som viac 
cestovala, videla na vlastné 
oči historické skvosty 
a prírodné krásy, z ktorých 
mnohé poznám len 
z dokumentov. 

Keby ste sa mali stretnúť 
so svojim mladším ja, čo by 
ste mu poradili? 

Byť nezávislejšia 
a odvážnejšia vo svojich 
plánoch a ich realizácii. 

Je niečo, čo o Vás málokto 
vie? 

Mám rada výšky, rozhľad do 
diaľky, rada leziem – 
v detstve na stromy, neskôr 
na skaly, milujem výhľad 
z vrcholkov hôr do doliny. ☺ 

Čo vás zaujalo na 
predmetoch, ktoré 
vyučujete? 

Láska k pohybu a prírode a 
možnosť odovzdávať toto 
študentom. 
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